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R a d n y Tomasz Scheller 
(imię i nazwisko) 

SESJA 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

w dniu 26.09.2019 

Proszę o odpowiedź w sprawie: 

W związku z końcem letniego okresu działalności "Wodnego OKKA" proszę o 

podsumowanie tych kilku miesięcy prosperowania basenu pod względem kosztów (rachunki, 

zakupy, pracownicy itp.) utrzymania kompleksu, ile wejściówek i na jaką kwotę sprzedano i 

ile mieszkańców miasta odwiedziło kompleks basenów. 

Proszę również o podanie ceny obowiązujących biletów oraz jakie będą ceny biletów po 

otwarciu reszty komplekSu oraz w na kiedy planowane jest otwarcie pozostałej części. 
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